
Välkomna
till stämma  2020 i 

Hyssna Fiber ekonomisk förening

Tillsammans äger, och 

driver vi fibernätet i 

Hyssna med omnejd
www.hyssnafiber.se



Välkomna
till stämma  2020 i 

Hyssna Fiber ekonomisk förening

• Välkomna ni som är 

med i Bygdegården!

• Välkomna ni som är 

med hemifrån!



Välkomna
till stämma  2020 i 

Hyssna Fiber ekonomisk förening

2020 är ett annorlunda år

• Pågående pandemi

• Många arbetar hemifrån

• Bra bredband viktigt

• Bredband där man bor

• En annorlunda stämma

• Instruktioner från Jesper



Hyssna Fiber ek. för.
Ordinarie årsstämma 2020-09-10

Kvällens program

• Stämman öppnas

• Stämmoförhandlingar

✓ Stadgeenliga ärenden

✓ Styrelsens årsredovisning

✓ Möjlighet att ställa frågor



Hyssna Fiber ek. för.
Ordinarie årsstämma 2020-09-10

Kvällens program

• Stämman öppnas

• Stämmoförhandlingar

✓ Stadgeenliga ärenden

✓ Styrelsens årsredovisning

✓ Möjlighet att ställa frågor



1. Val av ordförande vid stämman

2. Anmälan av styrelsens val av protokollförare

3. Godkännande av röstlängden 

4. Val av två justerare

5. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning 

6. Fastställande av dagordningen 

7. Styrelsens årsredovisning

8. Revisorernas berättelse

9. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen 

10.Beslut om hur vinsten eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen 

ska disponeras 

11.Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna 

12.Frågan om arvode till styrelseledamöterna och revisorerna 

13.Medlemsavgift för kommande verksamhetsår

14.Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen

15.Val av styrelseledamöter

16.Val av ordförande bland ledamöterna i styrelsen

17.Val av revisorer och revisorssuppleanter 

18.Val av valberedning, minst 2 personer, var av en sammankallande 

19.Övriga ärenden 

20.Stämman avslutas

Kan jag få ett förslag på 

ordförande för stämman

Valberedningen!



Utskick av kallelse

• På hemsidan i mars och maj

• Information per e-post 15 maj

– Till samtliga medlemmar med e-postadress

• På hemsidan 8 augusti

• Per post till samtliga medlemmar 13 augusti, 
vecka 33



• 618 medlemmar + 16

• 636 fastigheter    + 15

• 695 anslutningar + 16

• 683 inkopplade

• Ökning sedan 2019 års
stämma

• Under 2019 överläts 24 
medlemskap på grund av  
försålda  fastigheter

Medlemmar och anslutningar
2020-09-10



Vad har hänt 2019/2020
• Fortsatt anslutning av nya medlemmar

– Administration, grävning och inkoppling

• Fiberkablar har grävts av

– Reparationerna betalda av gräventreprenörer eller 
ersatta av vårt försäkringsbolag

• Sammankoppling med Seglora Fibers nät

– Skapar redundans = möjlighet till omkoppling vid 
skadade fiberkablar 

• Slutbesiktning av nätet

– Anmärkningarna åtgärdade



Vad har hänt 2019/2020 forts
• Epok  i Kinna har tagit över bokföring och 

fakturering

• Anvisning/utsättning av våra ledningar utförs nu 
av företaget Geomatikk
– Geomatikk arbetar även för Vattenfall och Telia

• Vi köper nu hjälp med dokumentation från 
Västfiber
– Skapar svetsscheman

– Dokumenterar nätet med noder, kopplingsskåp och 
anslutningar

• Uthyrning av svartfiber



Svartfiber

• Fibertrådar som vi inte använder
– Ej belysta – svarta trådar
– Lediga för uthyrning

• Hyrs ut till externa aktörer
• Mark Kraftvärme

–Marks Bostad i Sätila
– Skanska i Almered

• Fler kan bli aktuella
• Affärsmöjlighet - Extra klirr i kassan



Återstående arbete av stödprojektet

• Ledningsrätt hos Lantmäteriet

• Slutredovisa stödprojektet

– Ansökan om utbetalning av stöd

• Slutsummering av byggprojektet

– Beräkning av insatsskyldighet



Efter slutredovisning
Driftsfas

• Målsättningen är att vi skall fortsätta att äga nätet

• Hur skall administration och skötsel organiseras

– Köp av tjänster?

• Paraplyförening

– Västfiber

– Fiberföreningar i Mark – erfarenhetsutbyte och 
samverkan

• Förtroendevalda behövs

– Föryngring av styrelsen nödvändig



RESULTATRÄKNING 

2019 2018

INTÄKTER

Nettoomsättning 2 385 862 2 182 949

Övriga rörelseintäkter 252 846 241 248

SUMMA INTÄKTER 2 638 709 2 424 197

KOSTNADER

Kostnader exkl. avskrivningar -2 006 888 -1 848 587

Avskrivningar -395 899 -390 610

SUMMA RÖRELKOSTNADER -2 402 787 -2 239 197

RÖRELSERESULTAT 235 922 185 000

Räntekostnader -15 027 -53 592

Avs. till periodiseringsfond -55 000 0

RESULTAT FÖRE SKATT 165 895 131 408

Skatt på årets resultat -35  506 -28 908

ÅRETS RESULTAT 130 389 102 500



BALANSRÄKNING 2019-12-31 2018-12-31

TILLGÅNGAR

Fiberanläggning 11 128 567 11 272 956

Kortfristiga fordringar 1 962 129 1 944 253

Kassa och bank 531 569 155 172

Summa omsättningstillgångar 2 493 698 2 099 425

SUMMA TILLGÅNGAR 13 622 265 13 372 381

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Medlemsinsatser 12 462 600 12 422 100

Balanserat resultat 233 066 130 566

Årets resultat 130 389 102 500

Summa eget kapital 12 826 055 12 655 166

Obeskattade reserver, P-fond 55 000 0

Kortfristiga skulder 741 210 717 215

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 13 622 265 13 372 381



Not 2 Fiberanläggning

2019-12-31

Ingående anskaffningsvärde 18 029 852

Inköp under året 294 264

Ackumulerade investeringar 18 324 116

Beslutat EU-stöd * -6 316 471

Utgående ackumulerat värde 12 007 645

Ingående avskrivningar -483 179

Årets avskrivningar -395 899

Utgående ack. Avskrivningar 879 078

Utgående redovisat värde 11 128 567

Avskrivning av fibernätet

*Beviljat EU-stöd 
minus 10 %



Förslag till vinstdisposition
Till föreningsstämmans förfogande står följande 

vinstmedel:

Balanserade vinstmedel 233 066

Årets vinst 130 389

363 455 kr

Styrelsen föreslår följande disposition:

I ny räkning balanseras 363 455 kr



Frågor?

www.hyssnafiber.se



Medlemsavgift
Beslutas av föreningsstämman

• Styrelsens förslag för 2021
–Styrelsen föreslår 0 kr, det vill säga att ingen 

medlemsavgift tas ut

– I stället höjs nätavgiften i motsvarande mån

• Motivering till förslaget
–Medlemsavgiften är svår att hantera bokförings- och 

skattemässigt. 



Stämman avslutas 

Välkommen 

• Stefan Horrdin i Styrelsen

Tack

• Kvällens mötesordförande – Eva-Karin Torhem 
Arnell

• Ingmarie Askerdal – med i valberedningen sedan 
2013

• Styrelsekamrater

• Alla som hjälpt till med kvällens möte

–Jesper Redeborn, Sweazy AB

• Härmed förklarar jag stämman avslutad


